

**នៅបុរសកាលកំណត់(ស្នាក់នៅ)ជនបរទេសអាចចាក់វ៉ាក់សាំង
ការពារជំងឺកូវីដ-១៩គម្រោងវ៉ាក់សាំងសាធារណៈQ&A**
នាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍នៃក្រសួងមហាផ្ទៃ(ក្រុមកិច្ចការអនុវត្តច្បាប់
អន្តរជាតិ និងច្បាប់)

កាលបរិច្ឆេទថ្ងៃខែ : ថ្ងៃទី ១០ ខែធ្នូ ឆ្នាំ ១១០

**Q1: ខ្ញុំជាជនចំណាកស្រុកដែលបានស្នាក់នៅលើសកំណត់
(ស្នាក់នៅ) នៅតែវ៉ាន់ តើខ្ញុំធ្វើការណាត់ជួបចាក់វ៉ាក់សាំង
COVID-19 ដែលផ្តល់មូលនិធិជាសាធារណៈដោយរបៀបណា?**

A: ការព្យួរបុរសកាលកំណត់ (ស្នាក់នៅ) សម្រាប់ជនបរទេស
(រួមទាំងជនបរទេសអ្នកស្រុកមកពីហុងកុង ម៉ាការ
ឬជនជាតិតៃវ៉ាន់
ដោយគ្មានចុះបញ្ជីគ្រួសារ)សូមយោងទៅវិធីខាងក្រោមដើម្បី
ចាក់វ៉ាក់សាំង:

- អ្នកដែលគ្មានឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណ : ទាក់ទងព្រះវិហារសមាគមសង្ឃតៃវ៉ាន់ចាប់ពីពេលនេះតទៅ
សមាគមឥស្លាមចិន អង្គការសង្គមស៊ីវិលដូចជា
សមាគមអភិវឌ្ឍន៍ដោយចីរភាពសហគមន៍នៃសាធារណៈរដ្ឋ
ចិន(មាននៅលើគេហទំព័រព័ត៌មានសកលរបស់យើង។
មានដូចខាងក្រោម គេហទំព័រ [https://
www.immigration.gov.tw/៥៣៨៥/៧២២៩/៧២៣៨/២៨៨
១៥៦/](https://www.immigration.gov.tw/៥៣៨៥/៧២២៩/៧២៣៨/២៨៨១៥៦/))អនុវត្ត

「ការចុះឈ្មោះការណាត់ជួបថ្នាំបង្ការជាសាធារណៈ កូវីដ-
១៩」 បន្ទាប់ពីនោះសូមធ្វើតាមពេល
វេលាដែលបានជូនដំណឹង កាន់លិខិតឆ្លងដែន
លិខិតអនុញ្ញាតស្នាក់នៅ ឬឯកសារគ្រប់គ្រាន់ផ្សេងទៀត
ដើម្បីបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណ ដល់ក្រុងនីមួយៗ មណ្ឌល (ទីក្រុង)
ស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រដែលបានកំណត់
ឬទីតាំងដែលបានកំណត់ផ្សេងទៀតសម្រាប់ការទទួលថ្នាំប

ង្ការ។

- អ្នកដែលមានឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណ :
អាចកាន់ប័ណ្ណស្នាក់នៅ
ឬប័ណ្ណធានារ៉ាប់រងសុខភាពតារាងមូល
ដ្ឋាននៃលេខវិញ្ញាបនបត្របង្រៀមបង្រួម លិខិតឆ្លងដែន
និងឯកសារអត្តសញ្ញាណផ្សេងៗទៀត ទាក់ទងសាលា
ក្រុងដោយផ្ទាល់ ស្រុក (ទីក្រុង) ស្ថានីយ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការ
ឬស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រសម្រាប់ចាក់វ៉ាក់សាំង។

Q2: វិធីសាស្ត្រអនុវត្តគម្រោង

「មិនមែនជាមូលដ្ឋានសម្រាប់ការស៊ើបអង្កេត」

តើវាមានន័យយ៉ាងដូចម្តេច ?

A: សំដៅដល់ទីភ្នាក់ងារអភិវឌ្ឍន៍កម្លាំងពលកម្មនៃក្រសួងការងារ ឬសាសនាផ្សេងទៀត។ បញ្ជីវ៉ាក់សាំងដែលផ្តល់ដោយក្រុម NGO ផ្តល់តែកំណត់ត្រាចុះឈ្មោះថ្នាំបង្ការរបស់ស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រប៉ុណ្ណោះ។ មិនមែនជាមូលដ្ឋានសម្រាប់ការស៊ើបអង្កេតនាពេលអនាគតទេ។ សូមធានាការមកចាក់វ៉ាក់សាំង ពង្រឹងសមត្ថភាពការពារខ្លួនឯង។

Q3: វិធីសាស្ត្រអនុវត្តគម្រោង 「គ្មានការគ្រប់គ្រង」

តើវាមានន័យដូចម្តេច?

A: សំដៅលើអ្នកដែលមកកាន់សំណុំរឿងដោយខ្លួនឯង បញ្ចប់ការចាក់វ៉ាក់សាំងកូរីដ-១៩លើកទី១ ការចេញដំណើរក្នុងរយៈពេល៦ ខែចាប់ពីប្រតិបត្តិការដែលបានគ្រោងទុកនៃជើងហោះហើរអន្តរជាតិទ្វេភាគី (ចាប់ផ្តើមឡើងវិញ) ការលើកលែងពីការហាមឃាត់ការចូល (គ្មានការអនុញ្ញាត) រយៈពេល។

Q4: រយៈពេលនៃការអនុវត្តគម្រោងចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី៣ខែ១២ឆ្នាំ

១១០ ដល់ថ្ងៃទី៣១ ខែ ១២ ឆ្នាំ ១១១១ តើនឹងត្រូវពន្យារពេលទេ ?

A: នាយកដ្ឋាននេះសហការជាមួយនឹងការធ្វើផែនការ និងការផ្សព្វផ្សាយគម្រោងនេះដោយមជ្ឈមណ្ឌលបញ្ហាការ រីករាលដាលនៃជំងឺរលាកសួតពិសេសធ្ងន់ធ្ងររយៈពេលនៃការ អនុវត្តគម្រោងចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី៣១ ខែ ១២ ឆ្នាំ ១១០៥ ដល់ថ្ងៃ ទី៣១ ខែ ១១ ឆ្នាំ ១១១១ នឹងអាស្រ័យលើតម្រូវការគោលនយោបាយ គ្រប់គ្រងការរីករាលដាលនៃមជ្ឈមណ្ឌលបញ្ហាការរាតត្បាត ការកែតម្រូវវិធាននៃរយៈពេលអនុវត្តគម្រោងសូមបន្តយកចិត្ត ទុកដាក់ចំពោះព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធ ដែលបានប្រកាសដោយនាយកដ្ឋាននេះ។

Q5: ប្រសិនបើលិខិតឆ្លងដែនរបស់ខ្ញុំ រយៈពេលសុពលភាពនៃប័ណ្ណស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ហើយ ត្រូវបានបាត់បង់ មិនមានឯកសារផ្សេងទៀតដើម្បីបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណ តើខ្ញុំនៅតែអាចធ្វើការណាត់ជួបដើម្បីចាក់វ៉ាក់សាំងបានទេ?

A: អាច សូមទាក់ទងសាសនាដែលទទួលបានការណាត់ជួបវ៉ាក់សាំងជាមុន សិនព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនជាមូលដ្ឋានសម្រាប់ ការចុះឈ្មោះក្រុម NGO ក្រោយមក អង្គការនឹងបញ្ជាក់ទៅនាយកដ្ឋានថា តើព័ត៌មានបញ្ជីត្រឹមត្រូវអត់ប្រសិនមិន មានលេខវិញ្ញាបនបត្រឯកសណ្ឋានលេខ វិញ្ញាបនបត្រឯកសណ្ឋាននឹងត្រូវបានចាត់ចែងដោយផ្ទាល់ ដោយ នាយកដ្ឋានរបស់យើង។ សូមគោរពសាសនារបស់អ្នក សេចក្តីជូនដំណឹងរបស់អង្គការ NGO ដល់ក្រុងដោយ ផ្ទាល់នៅក្រោមរដ្ឋាភិបាលកណ្តាលតាមពេលវេលាកំណត់ ការចាក់ថ្នាំបង្ការនៅតាមបណ្តាស្ថាប័ន វេជ្ជសាស្ត្រតាមស្រុក (ទីក្រុង) ឬកន្លែងផ្សេងទៀតដែលបានកំណត់។

Q6: សាសនា

**តើក្រុមអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលគួរជួយដល់ជនចំណាកស្រុក
ដែលត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំង ដោយរបៀប**

ណាដែលស្នាក់នៅលើសកំណត់ (ស្នាក់នៅ)?

A: អ្នកអាចជួយអ្នកក្នុងការទាក់ទងព្រះវិហារកាតូលិកនៅតៃវ៉ាន់ សមាគមឥស្លាមចិន សមាគមអភិវឌ្ឍន៍ ដោយចីរភាពសហគមន៍នៃសាធារណៈរដ្ឋចិនអង្គការសង្គមស៊ីវិល(អ្នកអាចពិនិត្យមើលអង្គការដែលបានកំណត់នៅ <https://www.immigration.gov.tw/5385/7226/7238/288156/>)ធ្វើការណាត់ជួបសម្រាប់ លើគេហទំព័ររបស់យើង បណ្តាញដូចខាងក្រោម : គេហទំព័រ ការចុះឈ្មោះចាក់ថ្នាំបង្ការ។ ប្រសិនបើអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់សង្គមស៊ីវិលដែលចង់ជួយផ្សព្វផ្សាយគម្រោងនេះ និងទទួលយកការណាត់ជួបចុះឈ្មោះ សូមទាក់ទងទីភ្នាក់ងារអភិវឌ្ឍន៍ការងារនៃក្រសួងការងារ នាយកដ្ឋានសាកសួរនិងផ្តល់បង្កចំនាក់ទំនង។

Q7: ការព្យួរហួសហេតុ (ស្នាក់នៅ)

**សម្រាប់ជនបរទេសប្រសិនបើពួកគេមិនឆ្លងកាត់សាសនា
ក្រុមNGO ណាត់ជួបចាក់វ៉ាក់សាំង**

តើអាចទៅចាក់វ៉ាក់សាំងដោយផ្ទាល់ទៅស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្របានទេ?

A: អាច ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រនៅតែត្រូវសួរក្រុមដែលខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើង ដើម្បីជួយ បញ្ជាក់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន ប្រសិនបើមិនមានលេខវិញ្ញាបនបត្រឯកសណ្ឋាន លេខវិញ្ញាបនបត្របង្រួបបង្រួមនឹង ត្រូវបានផ្តល់ដោយផ្ទាល់ដោយក្រុមដែលខិតខំប្រឹងប្រែង ណែនាំឱ្យអ្នកទាក់ទងព្រះវិហារកាតូលិកដោយផ្ទាល់

នៅតៃវ៉ាន់

សមាគមឥស្លាមចិនសមាគមអភិវឌ្ឍន៍ដោយចីរភាពសហគមន៍នៃសាធារណៈរដ្ឋចិនអង្គការសង្គមស៊ីវិល(អ្នកអាចពិនិត្យមើលអង្គការដែលបានកំណត់នៅលើគេហទំព័ររបស់យើងបណ្តាញដូចខាងក្រោម :

គេហទំព័រ<https://www.immigration.gov.tw> ៥៣៨៥/៧២២៩/៧២៣៨/២៨៨១៥៦/)

ចុះឈ្មោះជាមុនសម្រាប់ការណាត់ជួបវ៉ាក់សាំងជៀសវាងការចំណាយពេលច្រើនទៅកន្លែងកើតហេតុដើម្បីផ្ទៀងផ្ទាត់អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នក។

Q8: តើកន្លែងព្យាបាលផ្តល់សេវាបកស្រាយនៅនឹងកន្លែងដែរឬទេ?

A: មិនមានការបែងចែកថែទាំនៃអ្នកបកប្រែវិជ្ជាជីវៈនៅក្នុងស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រទេ។ ក្រុមដែលខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងនឹងពិចារណាលើតម្រូវការជាក់ស្តែងនៃស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រសម្របសម្រួលអ្នកបកប្រែដើម្បីផ្តល់សេវាបកប្រែតាមអ៊ិនធឺណិត (នៅនឹងកន្លែង) ឬទាក់ទងទៅលេខ ១៩៥៥ ប្រឹក្សាការងារ និងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ក្រសួងការងារស្នើសុំការសម្រាប់សេវាកម្មបកប្រែតាមអ៊ិនធឺណិត។

Q9: តើខ្ញុំអាចទទួលបាន ឬពិគ្រោះព័ត៌មានទាក់ទងនឹងគម្រោងនេះតាមរយៈបណ្តាញណាខ្លះ?

A: ព័ត៌មានអំពីគម្រោងនេះត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាទៀងទា ។ បណ្តាញព័ត៌មានសកលនៃនាយកដ្ឋានអន្តោប្រវេសន៍នៃក្រសួងកិច្ចការផ្ទៃក្នុងនៃសាធារណៈរដ្ឋចិន ។ (ផ្តល់ភាសាជាច្រើន ។ ខាងក្រោម : គេហទំព័រ <https://www.immigration.gov.tw>) ពិនិត្យព័ត៌មានថ្មីៗតាមអ៊ិនធឺណិត

អ្នកក៏អាចទាក់ទងសាលា
ក្រុងដោយផ្ទាល់នៅក្រោមរដ្ឋាភិបាលកណ្តាល ស្រុក
(ក្រុង)ក្រុមឧទ្ទិស ស្ថានីយ៍សេវា និងខ្សែប្រឹក្សាការងារ
និងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍១៩៥៥របស់ក្រសួងការងារ
(ផ្តល់ភាសាជាច្រើន)
ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីព័ត៌មានពាក់ព័ន្ធ។

**Q10: គម្រោងនេះបានលើកឡើង « កុំស៊ើបអង្កេត »
តើអ្វីទៅជាខ្លឹមសារជាក់លាក់?**

A: ការព្យួរហួសកាលកំណត់ (ស្នាក់នៅ)
សម្រាប់ជនបរទេសព័ត៌មានមូលដ្ឋានអំពីការចាក់វ៉ាក់សាំង
វាត្រូវបាន
ប្រើដើម្បីចេញកាតលឿងនៃវិញ្ញាបនបត្រទទួលបានបង្ការ
នឹងមិនត្រូវបានប្រើជាមូលដ្ឋានសម្រាប់ការស៊ើបអង្កេត
ភ្នាក់ងារសន្តិសុខសាធារណៈ ដូចជាប៉ូលីស ឬអន្តោប្រវេសន៍
នឹងមិនស្ថិតនៅក្នុងស្ថាប័នវេជ្ជសាស្ត្រដែលវ៉ាក់សាំង កូរ៉ូដ-
១៩ត្រូវបានគ្រប់គ្រងឬធ្វើការស៊ើបអង្កេតជុំវិញបរិវេណដែល
បានកំណត់ផ្សេងទៀត។ ការព្យួរហួសប្រមាណ(ស្នាក់នៅ)
សម្រាប់ដំណើរការចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់ប្រជាជនបរទេស
នឹងមិនត្រូវបានជូនដំណឹងនិងពិន័យ
ប៉ុន្តែប្រសិនបើប៉ូលីសពេលកំពុងបំពេញភារកិច្ច
ការព្យួរហួសកាលកំណត់ត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងបរិវេណផ្សេង
ទៀត (ស្នាក់នៅ)ប្រជាជនបរទេស
នៅតែត្រូវស៊ើបអង្កេត និងដោះស្រាយតាមច្បាប់។